
Schriftelijke vragen CDA aan het college van West Betuwe m.b.t. het stroomnet 
 
Namens het CDA heb ik enkele vragen naar aanleiding van het bericht in het Algemeen Dagblad van  
22 januari jl., dat het stroomnet op vele plaatsen vol is. Ook geeft het bericht aan dat er problemen 
ontstaan voor plaatsing zonnepanelen, warmtepompen en laadpalen omdat hiervoor geen voldoende 
opslagcapaciteit is en de aan- en afvoer van energie onvoldoende is. 
 
- is het college van West Betuwe hiervan op de hoogte en heeft de portefeuillehouder hierop al actie op  
  ondernomen? 
- wat voor maatregelen gaat het college van West Betuwe hiertegen ondernemen om  dit probleem in    
  West Betuwe te voorkomen ? 
- gaat het college van West Betuwe onderzoeken of een eventuele gasaansluiting bij nieuwbouw  
  misschien noodzaak is om huishoudens in de toekomst niet in de problemen te laten komen? 
 
Ik maak mij namens het CDA zorgen dat de portefeuillehouder met deze problematiek nog niets heeft 
gedaan ! 
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